
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

'       ברכות לעולים לכתה א

 

אוהד זיצוב    אלון סגל בר יוסף  יעל פרן           עומר שטינברג 

אוהד פלח      אמיר עוז        לירון פפריני יניב    עומר שנהב 

אופיר גרניט    ארבל שגיא         נדב נוביק         עידו לוק 

אופיר קליין    דורון פרי         נדב קוחל           עידו נבות 

אושרי ברדה    דין נאור            נועה יעקובי      עידו שנהב 

אלה זיצוב     יואב בן דיין        נטע סגל בר יוסף   צוף ליפשיץ 

אלה כורש      יואב צוברי          ניר ליאון          רון קרן 

אלה אלמן     יואב קורן           נעה אבודרם       רות מיטניצקי 

אלה פז       יובל עוז             עדי פלד           שון נאור 

אמיר עוז      יונתן הכספי הנט     עדן ברוידא        תימור לוי 

                                                      תמר סעידי 

 

 

   !שיפתחו בפניכם אופקים חדשים ותצליחו, תהנו, תלמדו

 

לתלמידים ולמורים השבים לבית הספר איחולים  

 !משירה ומהנה ובהצלחה, לשנה מועילה
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צ כנגד הקמת תחנת הכח של דליה אנרגיות בצפית "עתירה לבג
 

 
 

 
צ כנגד הקמת תחנת הכח "לבגעתירה " תושבים למען איכות החיים ביואב"לפני כשבועיים הגישה עמותת 

.  הפרטית של דליה אנרגיות באתר צפית

ולמצוא מקום חילופי  ( שנים5שהחלה לפני כ )העתירה קוראת למדינת ישראל לעצור מיידית את התכנית 

 (ל "הות )כידוע התכנית הוגשה כפרוייקט תשתית לאומי בועדה לתשתיות לאומיות . לתחנת הכח

מבית המשפט דיון דחוף בעתירה ולחילופין מתן צווי ביניים לרישום ברשומות ולמתן היתר העמותה מבקשת 

. בנייה 

 . בהליך בחירת מיקום התחנה אי החוקיותהעתירה מניחה לפתחו של בית המשפט את 

הסיבות הן רבות ומגוונות ורובן מצביע על כשל ארוך ומתמשך במוסדות התכנון שעל חלקן כבר הצביע בעבר גם 

 .מבקר המדינה

העתירה מצביעה על שיקולים רבים וחשובים שאינם מופיעים כלל בשקלול הנתונים בטבלת החלופות ,לדוגמא

 :ל"וליווה צוות הותהיזם אותה ערך 

כמו גם צמידות לאתר .  קירבת התחנה לישובים ובמיוחד לכפר מנחם וקריית החינוך ביישוב–שיקולי בטיחות

 .תיירות ונופש פעיל המארח אלפי מטיילים לכל אורך ימות השנה

במקום להרחיק תחנות כח זו מזו כך שבמקרה ותחנה אחת נפגעת מכל סיבה שהיא לא ייפגעו  - שיקולי בטחון

מגדילה בעצם את , המדינה משיקולי נוחות ליזם וחיסכון כלכלי, תחנות צמודות וכך יוכלו להמשיך לפעול

 .הסיכון לאספקת חשמל סדירה במדינה

 האזור שהינו דל מאד באוכלוסייה סוחב כבר על גבו נזקי תחנת כח אחת ומן –שיקולי צדק חברתי וחלוקתי

 .ועוד. הראוי לחלק את המעמסה בנזקים ובסכנות ולא להגדיל אותם על אותו אזור ועל אותה אוכלוסייה

הן כעניין של .  לתחנה החלופותתל משיקול דעתה לעניין בחיר"התפרקות הותכמו כן העתירה מצביעה על 

, א29ל "כאשר על הליך אישורה של תת,ל והן כעניין ספציפי בהקשרן של העובדות "מדיניות העולה מנוהלי הות

 היא שייצגה את היזם בינת שוורץ' הגב,לשעבר ל"ל וחברת הות" כי מתכננת הות,העובדה, בין היתר, מעיבה

. בשלבים השונים של אישור התוכנית,  בתפקידה בחברה פרטיתל"בפני הות

ואת , סביבתית גבוהה- המגדירה את האזור כאזור בעל רגישות נופית35א " תממודגשת גם בעתירה רמיסת

נוכח היעדרה של תכנית , פגם זה מקבל משנה עוצמה. המגדירה חלק משטח תחנת הכוח לייעור, 22א "תמ

 .מתאר ארצית העוסקת במשק האנרגיה והגז והיעדר מערך תכנוני כולל של משק האנרגיה והגז במדינת ישראל

 .את העתירה במלואה ניתן למצוא באתר האינטרנט של כפר מנחם - אלו חלק מהטענות 

 

  .31.8על המשיבים לענות על הבקשה לצו הביניים עד ל : החלטת בית המשפט בשלב זה 

 .עידכונים נוספים יועברו באמצעי התקשורת ביישוב

 

 .שיהיה בהצלחה לכולנו
 

                                                                           אביב קוחל
 



    החינוך בגיל הרך הכי משמעותי
 

 .כי היא מאמינה שהחינוך בגיל הרך הכי משמעותי, יהודית שוהם מנהלת  מערכת החינוך בגיל הרך אומרת

. תפישה זו ואמונה זו מנחות אותה בניהול המערכת

. המאפשרות לילדים למידה וצמיחה, מערכת החינוך בגיל הרך מאפשרת לילדים בגיל הרך התנסויות וחוויות

. לשם כך אנו שוקדים על עיצוב הסביבה החינוכית ופיתוח מיומנויות הצוות

א וציינה כיווני פעילות לקראת "ב סיכמה יהודית שוהם קצרות את העשייה בתשע"ערב שנת הלימודים תשע

. ב"תשע

: אני מביאה את דבריה

. א הגיעה לסיומה"שנת הלימודים תשע

. הילדים גדלו ופרחו

. כל שכבת גיל בהתאם לשלב ההתפתחות שלה, למדנו מתוך חוויה והנאה, במהלך השנה החולפת

, בגנים חגגנו את החגים וימי ההולדת בשיתוף ההורים. טיילנו בין שבילים ובקרנו בענפי הקבוץ השונים

. שאפשרו לילדים התנסות ופיתוח דמיון ויצירתיות, נחשפנו לחומרי יצירה

.   פגישות עם סופרים והדרכה באימון אישי באמצעות בובות תיאטרון–חווינו ביחד הורים וילדים 

. רב משתתפים (הורים ילדים)קינחנו בהפנינג משותף 
 

. או קיץ לוהט לאורך השנה כולה, בימי סגריר, צוות החינוך משקיע שעה שעה בילדינו

. הצוותים קיבלו ה עשרה והדרכה במערכת שלנו ובמסגרת המועצה

, פיסיותרפיסטית- ן  "צוות מעג, באמצעות  מדריכה פדגוגית-  ההדרכה דיפרנציאלית ניתנה לצוותים בכל גן 

שביקרו בגנים והנחו את הטיפול בהתאם לתהליך הגדילה והצמיחה של , מרפאה בעיסוק וקלינאית תקשורת

. הילדים

כדי לגדל דור בעל יכולת ומימוש עצמי  יש להשקיע , כל ילד הוא עולם ומלואו,  היא" האני מאמין"התפישה ו 

. לפי צרכיו ובהתאם ליכולותיו של כל ילד, באהבה ובתשומת לב
 

.  ב הולכות ומסתימות"ההכנות לקראת תשע

.  ילדים ולקליטת הילדים החדשים175 ואנחנו נערכים לקבלת 10%- מערכת החינוך גדלה בכ

גם . השקענו בשיפוצים והכנה פיזית של הבתים ובמקביל בשיבוץ הילדים לקבוצות הגיל ואיוש הצוותים

.  כדי שימוקם בסביבה החינוכית המתאימה לו, התארגנות זו נעשתה מתוך התייחסות לכל ילד

נעמיק את  ההתנסות והלמידה המשמעותית , נאפשר יותר אופציות, ב אנחנו מתכננים העשרה  מגוונת"בתשע

. במסגרות יותר קטנות ומכוונות צרכים ויכולות של הילדים

כי הסביבה החינוכית העשירה והצוותים המקצועיים מאפשרים להגיע ליותר ילדים , יהודית שוהם מבהירה

. בצורה מכוונת

. כדי שנוכל לממש יעד זה, ב נמשיך בליווי הצוותים והדרכתם"בשנת הלימודים תשע
 

. הסייעות והמטפלות, תודה מקרב לב לצוות הגננות

. למובילי מתיישבי כפר מנחם ולאנשי הקבוץ, תודה לחברי הוועד

כדי ליצור ולבנות חברה , אשר מפנים מזמנם וממרצם, תודה מיוחדת לאנשים טובים מכל הקשת היישובית

הרוח הגבית והאכפתיות מערכת הגיל הרך מהווה אבן , בזכות העזרה. איכותית ובריאה בכפר מנחם,עתידית

. שואבת ומקום שטוב ונעים לגדול ולהתפתח בה

 
 

 יהודית אפרתי:                                                                       הביאה לדפוס



 הנוער בישוב מצוי במקום טוב
 

החלה פעולתה בתחילת " סיירת"ה. בעקבות יוזמה משותפת של חלי וקבוצת הורים קמה בישוב סיירת הורים

  23.30 -1.30 חבריה מסיירים בזוגות בישוב בימי חמישי ושישי בשעות  20-החופשה הגדולה ו 

 .ב"י–מתבגרים בגילאי ז  60-קהל היעד של סיירת ההורים כ

 .המרכז את עבודת הסיירת, ברוך בונפילנפגשתי לשיחה עם 

 :אני מביאה את דבריו

 

 .סיירת ההורים קמה כדי לתת סביבה ידידותית ובטוחה לבני הנוער

. אך הייתה שוטטות ואי שקט ורצינו למנוע התפתחויות שליליות, בישוב לא היה מצב אקוטי

שם הוכיחה הסיירת את עצמה בשיפור התנהגות הנוער , יצרתי קשר עם אנשי סיירת ההורים בכפר הריף

 .וצמצום הוואנדליזם בישוב ולמדנו מהם על דרכי הפעולה 

לפני התחלת פעילותנו גיבשנו קבוצת הורים ועברנו הדרכה מקצועית על ידי מורן מוסט - לא הסתפקנו בכך

ולהבהיר לעצמנו את , רצינו להיות ערוכים לדרך ההתמודדות עם תגובות קיצוניות ורגילות. מהמועצה

או להתערבב עם הנערים ועוד , האם לשבת מהצד, איך מתחברים לנוער, למשל. תפקידנו ודרך פעולתנו

 .שאלות

כשאנחנו . גידי קרון שיתף אותנו במידע שמגיעים לישוב נערים מישובים אחרים ומסכנים את בני הנוער שלנו

 .מאתרים את יישובו של הנער ודואגים שיגיע הביתה, נתקלים במצב כזה אנו מסתייעים בגידי

מגרשי –בריכה -  מועדון–חדר אוכל : על הצירים הראשיים–גם  בהרחבה וגם בקבוץ , אנחנו מסיירים בישוב

. המשחקים בהרחבה

, משוחחים אתם, לא מתיישבים וצוחקים עם הנערים,במהלך הסיור אנו מגיעים לנקודה שבני הנוער יושבים

חשים את הדופק מוודאים שהכל תקין  ואין התנהגויות מסוכנות כל שהן וממשיכים , שואלים לשלומם

 . בדרכנו

 .!תמיד להיות בשטח

 .גם אם יש התנגדות, נאתר את ההורים וניזום עמם מגע. בנער שתוי אנחנו מטפלים במיידי

אלא מעדכנים בבוקר את , אנחנו לא מגיבים. שאינן חיים ומוות , כשאנו נתקלים בהתנהגויות שליליות כלשהן

 .המטפלת  באירועים באופן מקצועי, חלי

 .שיהיו פקוח ובקרה של ההורים, היום יש בעיקר שוטטות ואנחנו משתדלים

 אנחנו לא מטיפים לנערים .אנחנו כוח עזר קהילתי לטובת הנעריםאנחנו לא כוח שיטור ולא מיצגים את החוק 

 .אלא עומדים לרשותם במידת הצורך, ולא עוצרים אותם

או סממנים חיצוניים כל , תגים, כדי לא להפוך לכוח שיטור ולהישאר ידידותיים אנחנו באים בלי תלבושת

 . שהם

 .הם לא מפחדים מאתנו. הנוער מקבל אותנו באופן חיובי, היום

לאחר חודש שאנחנו בשטח התגובה מאוד . בתחילה הייתה התנגדות ונערים ביקשו מהוריהם שלא יתנדבו

. חיובית  הנערים מודעים לכך שהקמנו סיירת הורים ומקבלים אותנו

 .אנחנו רוצים למנוע זאת בישוב שלנו. סמים ואף מוות בישובים שכנים, בחודשים האחרונים היו אלימות

אנחנו רוצים  לשמור את המקום הזה ולא לאבד  .יש מועדון נוער והנוער עסוק! הנוער בכפר מנחם במקום טוב

 ".איך נתנו לדברים להתפתח, איך לא ראינו"אנחנו שם כדי לא להגיד . אותו

. הנוער בישוב הוא דור המדבר במונחי ישוב חדש ואסור לנו בתור קהילה לפספס אותו. הקהילה שלנו נבנית

-  זה מעיד על הישוב ולהפך , הנוער הוא הברומטר המרכזי של כל ישוב אם משקיעים בנוער והוא עסוק ומטופל

 .וכאמור ברצוננו לטפח את הנוער. נוער מוזנח גם הוא מעיד על הישוב

 



יש קהילה מעבר למשפחה ואתה –המעניקה בטחון למתבגרים , סיירת הורים היא ביטוי למעורבות קהילתית

למרות אי בהירות שהקהילה נתונה , זה מסר מאוד אופטימי וחיובי. חייב להתאים עצמך לנורמות של הקהילה

 .בה

 

:  בהזדמנות זאת נודה לצוות 

- משפחות

 .גלמן,זלינגר,דלאל,מרקוס,חורש,שפמן,עמליה,לב,רוזנטל,דוידאי,פארן,בונפיל,שניר,קורן,טנא,פישמן

.  על התמיכה השוטפת  והסיוע בהקמת הצוותלצוות השומרים בקיבוץ ולגידי קרוןתודה 

 

 יהודית אפרתי:                                                                             שוחחה והביאה לדפוס
 

 

 ******************************************************************************

 

: בפסטיבל הקולנוע של בני הנוער ביואב השתתפו

. עדי פטיש ושחר רומבלסקי, ליעד חורש, דן בונפיל, דור בן חורין

!  המשיכו ביצירה–ברכות לכל היוצרים הצעירים 

 ****************************************************************************

העניק חוויות ולמידה משמעותית לצוות ולתלמידים " האלה"   בית ספר 

 ".האלה"בבית ספר ' נשואה לניצן וסיימה לחנך כתה א,  בת כפר מנחםטלי שור

. 'בשנת הלימודים הקרובה היא תמשיך עם תלמידיה לכתה  ב

. כפר הריף ורבדים, בו לומדים ילדי כפר מנחם, "האלה"טלי סיפרה על ייחודו של בית ספר 

: אני מביאה את דבריה

וכל שנה ' וב' א עם שתי כתות א"התחלנו בשנת הלמודים תשע. הוא בית ספר יסודי צומח" האלה"בית ספר 

. ו-' כתות א– שנתונים 6עד שיהיו , מצטרפת שכבה חדשה

 .בבית הספר לומדים  בשיטת הנושאים

 .ועבדתי גם בבתי ספר שלא מלמדים בדרך זו, אני למדתי ככה בתור ילדה שגדלה בקיבוץ

 .שהחניכים לא זוכים לו בשיטות לימוד אחרות, אני מאמינה שלשיטה הזו יש ערך מוסף

שיטת הנושאים מאפשרת כל הזמן חוויות בלמידה והתאורטקנים של החינוך הבהירו כי ללא חוויה לא 

למידה מספרים בלבד אינה למידה משמעותית הילד מוכרח לחוות חוויה חיובית . מתרחשת למידה משמעותית

 .על מנת שהלמידה תתרחש

, הילדים צפו בחליבה,  ביקרנו כמה פעמיים ברפת–" הפרה והרפת"למדנו את נושא ' השנה בכתה א, למשל

 .הכינו שאלות לרפתן נסענו למחלבה ברחובות וכל לימוד הקריאה והכתיבה עוגן בתכני הנושא הנלמד

 . כי יום הלימודים הוא לא שבלוני וחוזר על עצמו, לדעתי בית ספר כזה הילדים יותר אוהבים 

. יש לי חברות שמלמדות בבתי ספר אחרים ואני שומעת את התסכול גם מגודל הכיתות וגם מהשגרה שבעבודה



כאמור ,  גם לילדים וגם למורים וזה–אין מספיק הזדמנויות להיות יצירתיים , בבתי הספר שלהן, לדבריהן

 .כשבית הספר מספק הזדמנויות ליצירה וחוויה, שונה ממה שקורה אצלנו

צריכה לשים לנגד עיניה  (...אבל כרגע המדינה טרודה במחאות אחרות, וגם המדינה)שהמועצה , אני חושבת

 תלמידים ואני חושבת שזה 18אני זכיתי ללמד השנה בכיתה של .  תלמידים25 מקסימום –את גודל הכתות 

שנוכל לשמור על כתות , אני מקווה. המדינה והמועצה צריכות לשאוף לזה. אידיאלי וצריך להלחם על זה

כמה שהמורה . כתות קטנות מאפשרות לעשות עבודה חינוכית ולימודית טובה. גם כשבית הספר יגדל, קטנות

ניתן .  תלמידים ומעלה30תהיה טובה ומנוסה אי אפשר להגיע לכל תלמיד כפי שמגיע לו בכיתה שיש בה 

 .  של תלמידים שלומדים בכיתה קטנה לעומת אלא שלומדים בכיתה גדולהםלראות את ההבדל בהישגי

,  הילדים רואים–אנחנו המורות מהוות מודל לילדים . האווירה בבית הספר גם היא תורמת רבות לתלמידים

 .שאנחנו עוזרות אחת לשנייה ותומכות אחת בשנייה

יש הרבה עזרה הדדית והרבה פרגון אני חושבת שזאת זכות להשתייך . כל אחת מהמורות היא משכמה ומעלה

 .לצוות כזה

ככל שבית הספר יצמח כך נעסוק יותר בחינוך הערכי . מתרשם- מי שנכנס לבית הספר ורואה איך לומדים

. ונברר כיצד אנו רוצים להנהיג את בית  הספר

לדעתי חינוך , אני מתקשה להתחבר לתוכנית הזו. משרד החינוך מחייב להקדיש שיעור מפתח הלב לערכים

אין טעם להכין שיעור , אם ערך החודש הוא כבוד, למשל. לערכים צריך להיות כל הזמן ובכל רגע נתון לכיתה

. על ערך זה אם אינך מעניקה כבוד לחניכים במהלך כל השנה

כתתי הכינה את טקס ראש חודש . שכתה אחת מכינה לכל בית הספר, הנהגנו בבית הספר טקס ראש חודש

התייחסנו בטקס למשלוחי המנות שהילדים הכינו  לחיילים וכך הייתה לילדים . ערך החודש היה נתינה, אדר

. הזדמנות ללמוד על חווית נתינה אמיתית

 .כי ילדים צעירים יכולים ללמוד רק כך, הלמידה חייבת להיות משמעותית ומוחשית

 .היינו חלוצות ובנינו הכול יש מאין. השנה היוצאת בבית ספר האלה הייתה  קשה

, (בהפסקות)המורות עשו הרבה תורנויות . כדי שבית הספר ילבש חג, לכל חג הייתה התגייסות של כל המורות

, כולן הרגישו ממש הרגשת שליחות והתרגשות. למרות הקושי המורות לא התלוננו. כי בית הספר הוא קטן

שהייתה מיוחדת לכולן וגם לילדים זאת , אני חושבת שכולנו ננצור בלבנו את השנה החולפת. שבונים בית ספר

 .הייתה שנה חיובית

הייתה להם זכות , להפך. ספר חדש בלי מסורת וניסיון- אני חושבת שהילדים לא הפסידו שהלכו לבית

, הרגישו שהם גדולים וקבלו הרבה אחריות ואפשרויות להנהיג' ילדי כתה ב. לבנות מסורת- ראשונים 

 .במצעד הספרים כל ילד הכין מיצג על ספר שבחר, למשל. במסיבות, להשתתף בטקסים

אבל לדעתי  היתרונות עלו , שירותים רחוקים, חדרי כתות קטנים, מקום מוגבל לשחק, כמו. היו גם חסרונות

... על החסרונות

                                                              

יהודית אפרתי :                                                                                             רשמה

 

 דווידאי -ג שטיינברלענת ויניב

 וכל המשפחה 

 נועםברכות חמות להולדת הבן 

 מזכיר הישוב שמוליק לדרר

. החל את עבודתו בישוב

 

 !נאחל לו בהצלחה 



 מכתב שנשלח למשרד הבטחון על ידי יניב דוידאי 
8/8/2011 
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ור וב, אס ייש להטיס מסוקים מעל ה ,ולא צריך   

ן ו ו מחכים לאס  ?האם אנ
  

ור על החוק גדלתם לעב ום ה נמוכה, הי נחתה, בטיסה  ות ה ,עם משא  

נו כל מעל ראש  !וה
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 .טיסת המסוקים מעל הישוב מנוגדת לחוק ואנו פועלים לצימצומה, כאמור–יניב מבהיר 

 ולציין שעה 057 -7620788 ליניב בטלפון SMSברגע שיש מסוקים הטסים מעל כפר מנחם יש להעביר 

 .מדויקת של הטיסה ומספר מסוקים

                                                                                                       תודה

 



 



 אירועי הקיץ

 .ו בישוב– ילדי ג 45 –במהלך יולי נערכה קייטנה ל 

במסגרת הקייטנה בילו הילדים בברכה המקומית והשתתפו בפעולות מגניבות עם המדריכים וכמובן יצאו 

 .בלונה פרק ועוד, בממדיון,  בסופרלנד–לבילויים מחוץ לישוב כגון 

נוסף לכך יצאו הילדים לטיול . ונערכו בו פעילויות (כשהלילה נהפך ליום)במהלך הקייטנה התקיים לילה לבן 

. לילה רגלי למצדה

". חופש מצוין"הילדים נהנו מאוד וסיכמו ב

.  המקומייםליקו אביטן ומאיה בן אריה ועמם אודי ועדיאת הקייטנה הדריכו הירושלמים 

  

 .א"תשע'  נערך בבריכה טקס סיום שנת המצווה של ילדי כתה ו22.7.2011-ב

 .שימשיכו במסורת בשנה הבאה. 'בני המצוות העבירו את דגל בר המצווה לעולים לכתה ו

. אחרי הטקס נערכה מסיבה כפית בהשתתפות ההורים והמדריכים

 

.   Love & Peace  נערכה מסיבת קיץ בבריכה מסיבת29.7.2011בערב שבת 

. ואורחיהם (הרחבה וקיבוץ) תושבי כפר מנחם 270-במסיבה השתתפו כ

. היה כיף לראות שכולם נהנים– האווירה הייתה שמחה ועליזה 

בהפקתה והתאמתה לאזור המגורים והדבר הוכיח את , ניכר היה שהושקעה מחשבה רבה בתכנון המסיבה

 .עצמו

 

:    יחד עם צוות מתנדביםרונן נאוראת המסיבה יזם והפיק בהתנדבות 

 שהשתתפו עמרי ברזילי ושמרית נור, גידי קרון, נועם קורן, ניצן סלמונוב,  שדאגה לעיצוב האירועמירית סופר

 .בהפקה הגדולה

 

. תושבים רבים הושיטו יד להצלחת המסיבה ויבואו על הברכה והתודה

 

" חופשיים על הבר"מבר משקאות מגוון של חברת , "קפיטולינה"המשתתפים נהנו מגלידות טעימות של . 

" . פרה פרה" ומבשר איכותי של חברת 

. י התושבים"פירות העונה ועוגות ביתיות שהוכנו ע, בנוסף נהנו מארטיקים מרעננים

 

 . תודה לכל העושים במלאכה ולהתראות במסיבות הבאות

 

לארנון התודה . התקיים טורניר קט רגל מהנה לעולים לכתה ז הילדים סיימו בבילוי כפי בברכה5.7.2011-ב

.  על הארגוןיוגב וחלי זלינגר

הצוות ינסה לגבש חזון חינוכי לישוב בתחום החינוך הבלתי . הוקם צוות חשיבה ישובי בתחום החינוך החברתי

. ויגזור ממנו מודל לפעילות. פורמלי

 .הצוות ילמד מה נעשה אצלנו ובישובים אחרים ויציע את הדרך החינוכית המומלצת לכפר מנחם

 אחרי שתובאנה לדיון בישוב, ג"ב ומסקנותיו תיושמנה בתשע"הצוות יפעל בשנת הלימודים תשע

 ..אנשי חינוך ומעוניינים מוזמנים, "צפית"ו" גבע"הורים לילדים ב

 .יניב דווידאימרכז את הצוות 

                                                                       בהצלחה


